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کمیته های کمیسیون معادن اتاق اصفهان تشکیل شد

نخستین جلسه کمیته های « بازاریابی، توسعه صادرات و امورحقوقی »،«سنگهای تزئینی و صنایع وابسته»و « کانیهای

فلزی و صنایع وابسته » ذیل کمیسیون معادن اتاق اصفهان برگزار شد.

نخستین جلسه کمیته های « بازاریابی، توسعه صادرات و امورحقوقی »،«سنگهای تزئینی و صنایع وابسته»و « کانیهای فلزی و صنایع وابسته » ذیل کمیسیون معادن اتاق اصفهان

برگزار شد.
کمیته بازاریابی، توسعه صادرات و امورحقوقی

نخستین جلسه کمیته بازاریابی، توسعه صادرات و امورحقوقی ذیل کمیسیون معادن اتاق اصفهان برگزار شد. « ابوالقاسم سرتیپی»نایب رییس کمیسیون معادن اتاق اصفهان در

این جلسه گفت: کمیته های کمیسیون باید برنامه مشخص و مدونی تنظیم کنندو نظرات و پیشنهادات اعضای اتاق در این بخش جمع اوری شود.

«رضا چینی» عضو این کمیته در این جلسه ،داشتن تکنولوژی روز دنیا و همچنین واحد تحقیق و توسعه R&D و کنترل کیفی فعال را برای معادن و واحدهای معدنی استان

اصفهان را مهم ارزیابی کرد و گفت: معادن برای حضور فعال در عرصه رقابت همتایان خارجی باید در بخش های تحقیق و توسعه هزینه کنند. «حسام الدین فرهادی»دیگر عضو

کمیته در این جلسه خواستار استانداردسازی معادن استان شد و گفت:اگر کارخانه ها توانستند به سطح استاندارد برسند می توانند وارد بازارهای هدف شوند.وی افزود:آشفتگی

بازار صادرات مواد معدنی به دلیل واسطه های کم تجربه است و نیاز است در این زمینه آسیب شناسی شود .

«مرتضی الماسی»دیگر عضو کمیته در این جلسه گفت: خاک آجر موجود را با کمی تغییرات می توانیم به خاک آجر مرغوب تبدیل کنیم. وی تاکید کرد:در بخش معادن باید ارتباط

مستقیم بین معادن و خریداران خارجی بدون واسطه برقرار کنیم.

«سیدمحمدحسین رحیم اف» عضو دیگر کمیته در این جلسه گفت:درجه بندی و برچسب صادراتی، ارتقای تشکل های اقتصادی معدنی در بحث صادراتی، معرفی بازارهای هدف

مثل آسیای جنوب شرقی، جریان یافتن پول الکترونیکی، تجارت الکترونیکی در معادن از موضوعات قابل طرح در این کمیته است. «کیان یزدانی» دیگر عضو این کمیته گفت: هنوز

در خیلی از معادن حتی متر دیجیتال وجود ندارد چه برسد به استاندارد سازی ، آموزش می&not;تواند در این راستا بسیار کارگشا باشد.«علیرضا دهشید»دیگر عضو کمیته در این

جلسه گفت:قیمت&not;های ما برای رقابت در بازار جهانی صادرات بالاست یا باید در داخل کشور و یا درکشور مقصد انبار داشته باشیم و بفروشیم. «سیف اله آراسته» عضو

دیگرکمیته در این جلسه خواستار شناسایی بازار های هدف صادراتی شد و گفت: حداقل 30 سنگبری در استان است که می&not;توانند تولید صادراتی داشته باشند و با شناسایی

بازارهای های هدف سایر سنگ بری های می توانند محصول را حتی بصورت امانی در اختیار آنان قرار دهند تا بتوان شاهد رشد صادرات بود. «پویا مرعشی» دیگر عضو کمیته در

ان جلسه گفت: : بازار هدف تا الان بازار داخل بوده به همین دلیل نیازی به تکنولوژی، کنترل کیفی، دانش فنی و نظارت دقیق نبوده اما اکنون با توجه به استانداردهای جهانی

نیازمند تمامی اینها هستیم.
کمیته سنگهای تزیینی و صنایع وابسته اتاق اصفهان

«ابوالقاسم سرتیپی» نایب رییس کمیسیون معادن اتاق اصفهان در نخستین جلسه کمیته سنگ های تزیینی گفت: حل مشکلات معادن زمان بر است و نیاز به استراتژی و

زمانبندی خاص دارد.

«سیف اله آراسته»عضو کمیته سنگ های تزیینی اتاق اصفهان در این جلسه گفت:کمیته ها باید وسعت یابند و با جمع آوری و گردآوری اطلاعات مربوط به معادن می&not;توانیم

فایل اطلاعاتی کاملی داشته باشیم و در اختیار جامعه معدنی قرار دهیم.

جمشید مولایی دیگر عضو کمیته در این جلسه گفت: باید در استان، شاخص تعیین کننده برای استانداردهای این صنعت مشخص گردد تا افرادی که تمایل به تولید یا تغییر خط

تولید خود دارند بتوانند از آن استفاده کنند.

«علیرضا دهشید»دیگر عضو کمیته گفت: بخش سنگ های تزیینی استان نیازمند آموزش در تمامی زمینه&not;ها هستند و دراین راستا باید می&not;توان از وجود مدیران جوان

صنعت سنگ در این زمینه استفاده شود.

«محمدیوسف صدیقی» دیگر عضو کمیته گفت: بالا بودن قیمت تمام شده معادن بزرگترین معضل صادرات سنگ های تزیینی است .

.
کمیته کانیهای فلزی و صنایع وابسته اتاق اصفهان

نخستین جلسه کمیته کانیهای فلزی و صنایع وابسته ذیل کمیسیون معادن اتاق اصفهان برگزار شد.

«ابوالقاسم سرتیپی» نایب رییس کمیسیون معادن دراین جلسه گفت: استراتژی کمتیه های کمیسیون باید بصورت مکتوب و پلکانی باشد تا از طریق ظرفیت های اتاق بازرگانی

بتوان به اهداف رسید.

«حسین ترابی» عضو این کمیته به چند مورد از موانعی که یک معدنکار با آن مواجه است، اشاره کرد و گفت: افزایش حقوق دولتی،جلوگیری از صدور بی رویه پروانه

کشف،جلوگیری از سوداگری در گرفتن پروانه و مخالفت روستاییان اطراف معادن از چالش های بخش معادن استان است .

«علیرضا دهشید» دیگر عضو کمیته خواستار تهیه بسته های پیشنهادی با قیمتهای مختلف برای سرمایه گذاران خارجی در بخش معادن استان اصفهان شد .

«محمدابراهیم توکلی دهکردی» دیگر عضو این کمیته گفت: این کمیته شرایط حاکم بر جامعه معدنی را تنها با دریافت نظرات افراد برجسته کمیته در راستای اصلاح قانون معادن

و با تسهیل گری اتاق بازرگانی می تواند تغییر دهد .
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